
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel:/Fax: 268-765.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2012. április
hó 19-én (csütörtökön) 14,00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.

Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme

Jelen vannak: Simon István Tamás polgármester
Békési Mihály Tibor alpolgármester
Bondár Lajos képviselő
Hidvégi Julianna képviselő
Kelemen Balázs képviselő
Nagy Sándor képviselő
Pujuné Deme Anita képviselő

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen:
Szabó Tibor aljegyző
Nagy Istvánné vezető óvónő
Szigetiné Almási Szilvia, a Nagyközségi Könyvtár vezetője
Nagy Istvánné, a Dobozi Általános Iskola igazgatóhelyettes
Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője
Takácsné Molnár Ilona ESZI tagintézmény vezető
Debreczeniné Sárosi Annamária köztisztviselő
Megyeri Lajos községgazda
Futakiné Debreczeni Ilona felelős szerkesztő
Borbély László Üdülőhelyi Bizottság elnöke

Simon István Tamás polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti
ív alapján megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes.
A napirendi javaslat megegyezik az előzetesen írásban kiküldöttel.

A polgármester ezt követően a Képviselő-testület nyílt ülésének
napirendjére a következő javaslatot tette:

1.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.) Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 7/2012. (IV.20.)
önkormányzati rendelet-tervezete a 2011. évi költségvetésről szóló
1/2011. (II.18.) önkormányzati rendelet módosításáról.
Előadó: Simon István Tamás polgármester

3.) Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 8/2012. (IV.20.)
önkormányzati rendelet-tervezete a 2011. évi zárszámadásról, valamint a
2011. évi gazdálkodásról szóló beszámoló.

Előadó: Simon István Tamás polgármester
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4.) Doboz Nagyközség Önkormányzata 2011. évi éves ellenőrzési jelentése
jóváhagyása.

Előadó: Szabó Tibor aljegyző

5.) Jelentés Szanazug helyzetéről és felkészülés a 2012. évi üdülőhelyi
feladatokra.

Előadó: Szabó Tibor aljegyző

6.) A Gondozási Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Előadó: Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője

7.) A Gondozási Központ Támogató Szolgálat térítési díjának változása
Előadó: Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője

8.) Bejelentések
1.) A Körösök Völgye Akciócsoport Nonprofit Kft. kérelme
2.) A Kulich Gyula Művelődési Ház pályázati nyilatkozata

9.) Kérdések, interpellációk.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a napirendi
javaslatot elfogadta.

Az I. napirendi pont tárgyalása:

Az I. napirendi pont tárgya Jelentés a lejárt határidejű határozatok
végrehajtásáról.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos előterjesztés mellékelve.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést elfogadásra
javasolta a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

39/2012.(IV.19.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról szóló, a határozat
mellékletét képező jelentést elfogadja.
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Az II. napirendi pont tárgyalása:

Az II. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
testülete 7/2012. (IV.20.) önkormányzati rendelet-tervezete a 2011. évi
költségvetésről szóló 1/2011. (II.18.) önkormányzati rendelet
módosításáról

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás   polgármester

Írásos előterjesztés, valamint a rendelet-tervezet mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: A második napirendi pontot
kiegészíteni nem kívánom, viszont annyit szeretnék megjegyezni, hogy 2011.
év végén jelentős segítséget kapott az önkormányzat a fizetőképességének
megőrzése érdekében a Kormányzattól. A mi esetünkben ez közel 3.000.000,-
Ft volt. Ezen kívül tavaly év végén érkezett meg – ezért a tavalyi költségvetési
rendeletben szerepel, annak ellenére, hogy idén osztottuk ki - az a
1.500.000,- Ft-nyi támogatás a Kormányzattól, amely az önkormányzat által a
rászorulók részére szervezett tűzifa-programot, azaz 100 m3 tűzifa
megvásárlását és kiosztását tette lehetővé. Tudjuk, hogy ez nem tűnik
jelentős mennyiségnek, de családonként 1 m3 tűzifa is nagy segítségnek
bizonyult.
Azt hiszem, azért látszódik, hogy amennyivel növekedett az ÖNHIKI által a
bevételünk, annyival csökkent a működési hitelfelvétel szükségessége. Tehát
közvetlen módon jelentkezett ez a segítség az önkormányzat
költségvetésében. Ennyit szerettem volna kiemelni.
Aljegyző urat kérdezem, hogy kíván- e kiegészítést tenni?

Szabó Tibor aljegyző: Köszönöm, nem kívánom kiegészíteni.

Hidvégi Julianna képviselő a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk megtárgyalta a rendelet-módosítást, egyhangúlag elfogadtuk, és
elfogadásra javasoljuk a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Az előterjesztés alapján javaslom a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a
rendelet-módosítást.

7/2012.(IV.20.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
megalkotta Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
testülete 7/2012.(IV.20.) önkormányzati rendeletét az
önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 1/2011.(II.18.)
önkormányzati rendelet módosításáról.

Az önkormányzati rendelet teljes szövegét ezen jegyzőkönyv
melléklete tartalmazza.
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A III. napirendi pont tárgyalása:

A III. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata 8/2012.
(IV.20.) önkormányzati rendelet-tervezete a 2011. évi zárszámadásról,
valamint a 2011. évi gazdálkodásról szóló beszámoló.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás   polgármester

A rendelet-tervezet, valamint az írásos előterjesztés, beszámoló mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Annyit szeretnék elmondani, – és ez
nem a rendelethez, hanem az előterjesztéshez kapcsolódik, - hogy a
gazdálkodási csoport kimutatta, az intézmények 2011. évi gazdálkodását
meglehetős részletességgel. Ezt azért is tartom fontosnak, mert az
önkormányzat működési kiadásainak nagy része az intézményfenntartás
kapcsán jelentkezik. Ebből a kimutatásból jól látszik, hogy mekkora az a saját
önkormányzati erő, amit a mi bevételeinkből kell az intézményfenntartásra
átcsoportosítani. Szeretném azt kiemelni, hogy az óvoda intézményfenntartása
a korábbinál magasabb összeget emészt fel. Ezért is volt szükség arra a
döntésre, amit a képviselő-testület az idei költségvetés kapcsán hozott meg,
amikor egy óvodai csoport megszüntetéséről határozott. Az indok nem
szakmai hiányosság volt, hanem a gyermeklétszám csökkenése. E miatt kell
az óvodában intézkedést tenni, ami a gazdálkodásról szóló beszámolóból
kiderül.
Az aljegyző urat kérdezem, kíván-e kiegészítést tenni?

Szabó Tibor aljegyző: Köszönöm nem kívánom kiegészíteni.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta a beszámolót és egyhangúlag elfogadtuk és
elfogadásra javasoljuk a Képviselő-testületnek.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése?

Vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester:

Az előterjesztés alapján javaslom a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a
rendeletet.

8/2012.(IV.20.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő- testülete 8/2012.
(IV.20.) önkormányzati rendeletét a 2011. évi zárszámadásról.
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Az önkormányzati rendelet teljes szövegét ezen
jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Simon István Tamás polgármester: Kérem, szavazzunk a 2011. évi
gazdálkodásról szóló beszámoló elfogadásáról.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

40/2012.(IV.19.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 2011.
évi gazdálkodásról szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: értelem szerint és folyamatos

Felelős: Simon István Tamás polgármester

A IV. napirendi pont tárgyalása:

A IV. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata 2011. évi
éves ellenőrzési jelentése jóváhagyása.

A napirendi pont előadója: Szabó Tibor aljegyző

Írásos anyag mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: megadom a szót Szabó Tibor aljegyző
úrnak a napirendi pont előadójának.

Szabó Tibor aljegyző: Az elmúlt évben döntött úgy a képviselő-testület,
hogy az ellenőrzési jelentés elkészítésével a Békési Kistérség szakembereit
bízza meg, akik ezt a feladatot ez év februárjában el is végezték. Az erről
készült jelentés képezi az előterjesztést.

Simon István Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Megadom a szót a
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökének, Hidvégi Julianna képviselőnek.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta a 2011. évi éves ellenőrzési terv végrehajtásáról
szóló jelentést, melyet egyhangúlag elfogadtunk és elfogadásra javasoltunk.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése az ellenőrzési
jelentéssel kapcsolatban. Vélemény, más javaslat?
Ha nincsen én annyit szeretnék megjegyezni ezzel kapcsolatban, hogy
nyilvánvaló egy ilyen ellenőrzési folyamatnak, nem az az értelme, hogy azt
állapítsa meg, semmilyen intézkedésre nem kell sort keríteni, mert egy ilyen
bonyolult rendszerben adódhatnak félreértések vagy akár hibák is. A belső
ellenőröknek az a feladata, hogy ezeket kiszűrjék. Ha nem találnak hibát,
akkor nem mi működünk jól, hanem ők rosszul. Ezúttal nem találtak jelentős
hibát, csak jelentéktelenebbek. Ezek jövőbeni elkerülése végett a szükséges
intézkedéseket meg fogjuk tenni.
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

41/2012.(IV.19.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a határozat mellékletét képező, a Békési Kistérségi
Iroda (5630 Békés, Petőfi u. 2. sz.) által elkészített
2011. évi ellenőrzési terv végrehajtásáról szóló jelentést.

A V. napirendi pont tárgyalása:

A V. napirendi pont tárgya: Jelentés Szanazug helyzetéről és felkészülés a
2012. évi üdülőhelyi feladatokra.

A napirendi pont előadója: Szabó Tibor aljegyző

Írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: megadom a szót Szabó Tibor aljegyző
úrnak a napirendi pont előadójának.

Szabó Tibor aljegyző: Köszönöm szépen. A jelentést Megyeri Lajos
községgazda készítette, szóban kiegészíteni és az esetleges kérdésekre
válaszolni ő tud.

Megyeri Lajos községgazda: A leírtakat nem kívánom szóban kiegészíteni.

Simon István Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Megadom a szót a
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökének, Hidvégi Julianna képviselőnek.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk is megtárgyalta a jelentést, melyet egyhangúlag
továbbtárgyalásra javasoltunk.

Simon István Tamás polgármester: megadom a lehetőséget kérdések,
vélemények feltételére.

Bondár Lajos képviselő: A községgazdától szeretnék kérdezni. Milyen
módon kívánja átalakítani a jelentésben szereplő sorompót, és milyen célból?

Megyeri Lajos községgazda: A balesetveszély elhárítása a legfőbb cél.
Ebben közlekedési szakemberek segítségét fogom kérni, hogy minél
biztonságosabbá tudjuk tenni a sorompó környékén a közlekedést.

Bondár Lajos képviselő: Jól gondolom, hogy arról a sorompóról beszélünk,
amelyik a fürdőhelyre vezető rámpánál van?
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Megyeri Lajos községgazda: Igen. A rámpa az ami a kerékpárosokra
valamint a segédmotorosokra is veszélyes lehet.

Bondár Lajos képviselő: Köszönöm szépen.

Borbély László, az Üdülőhelyi Bizottság elnöke: Az a sorompó kinek a
tulajdona képezi, ki üzemelteteti? A „Vízügy”, vagy az Önkormányzat?

Megyeri Lajos községgazda: Az önkormányzaté.

Simon István Tamás polgármester: Ami a gáton van az a „Vízügyé”, ami
az úton van az az Önkormányzaté.

Megyeri Lajos községgazda: Most arról beszélünk, amelyik a gát mellett a
rámpán felvezető úton van.

Simon István Tamás polgármester: Attól függetlenül, hogy nem mi nem
akarjuk engedni a forgalmat, hanem a „Vízügy” attól még a mi sorompónknak
számít. Annyit kiegészítésként szeretnék mondani, hogy úgy emlékszem, a
jelentésben nem írtuk a parkolót. Az Önkormányzat a 2011. évben egy
pályázaton nyert pénzt tervkészítésre, amely a szabad strand melletti parkoló
kiépítésére irányul. Pályázatot beadni a megvalósításra, kivitelezésre a terv
birtokában lehet.
Ez nem azt jelenti, hogy az ősszel parkoló épül, de a szándék megvan. Így
megtudnánk oldani, hogy fürdőzőknek is legyen külön parkolójuk és ne
foglalják el az üdülőtulajdonosok parkolóhelyeit. Ezáltal a forgalom is gyérebbé
válhatna Szanazug belterületén.

Bondár Lajos képviselő: Még egy kérdésem lenne. A Kárász utcai
autóbuszváró épület felújítása megtörtént?

Megyeri Lajos községgazda: Igen. Még a tavalyi évben megtörtént.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

42/2012.(IV.19.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a határozat mellékletét képező, Szanazug helyzetéről
szóló jelentést és a 2012. évi üdülőhelyi feladatokra való
felkészülési jelentést.

A VI. napirendi pont tárgyalása:

A VI. napirendi pont tárgya: A Gondozási Központ Szervezeti és Működési
Szabályzatának módosítása
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A napirendi pont előadója: Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője

Írásos előterjesztés mellékelve.

Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője: Nem kívánom kiegészíteni a
leírtakat.

Simon István Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Átadom a szót
Kelemen Balázsnak a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága elnökének.

Kelemen Balázs képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága
elnöke: A bizottságunk megtárgyalta ezt a napirendi pontot, és a Gondozási
Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását egyhangúlag
javasoltuk a Képviselő-testületnek elfogadásra.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk is megtárgyalta a Gondozási Központ Szervezeti és Működési
Szabályzatának módosítását, melyet egyhangúlag javasoltunk a Képviselő-
testületnek elfogadásra.

Vélemény, javaslat:

Simon István Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Kérem,
szavazzunk.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

43/2012.(IV.19.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a
Gondozási Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának
2012. május 1-jei hatállyal történő módosítását elfogadta.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

Az VII. napirendi pont tárgyalása:

Az VII. napirendi pont tárgya: A Gondozási Központ Támogató Szolgálat
térítési díjának változása.

A napirendi pont előadója: Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője: Az írásos előterjesztést nem
kívánom szóban kiegészíteni.
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Kelemen Balázs képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága
elnöke: A bizottságunk megtárgyalta ezt a napirendi pontot, és a Gondozási
Központ Támogató Szolgálat térítési díjának változását továbbtárgyalásra
javasoltuk a Képviselő-testület elé.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk megtárgyalta a Gondozási Központ Támogató Szolgálat térítési
díjának változását, melyet egyhangúlag elfogadásra javasoltunk a Képviselő-
testületnek.

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat:

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

44/2012.(IV.19.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
a Gondozási Központ Támogató Szolgálat térítési díjának
mértékét 2012. május 1-napjától 70 Ft/km mértékben állapítja
meg.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

VIII. Bejelentések.

1.) Körösök Völgye Akciócsoport Nonprofit Kft. kérelme

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos kérelem mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Ebben a tárgykörben a képviselő-
testület a legutóbbi ülésen már hozott döntést. Azzal a kéréssel fordulnak a
képviselő-testülethez, hogy Doboz Nagyközség Önkormányzata, mint tag
nyújtson tagi kölcsönt az egyesület számára azért, hogy az egyébként
utófinanszírozott munkaszervezeti költséget ily módon előlegezze meg. Ezt az
előző testületi ülésen a képviselő-testület forráshiányra hivatkozva
elutasította. A napokban érkezett az új kérés ugyanebben a tárgyban, viszont
olyan körülmények merültek fel amiket az előző levelükben nem említettek.
Ami a lényege ennek a levélnek, amit a második oldalon három pontban
felsorol.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk megtárgyalta a kérelmet, és forráshiány miatt a kérelem
elutasítását javasolja.
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Kérdés nem volt.

Vélemény, más javaslat:

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

45/2012.(IV.19.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
úgy dönt, hogy a Körösök Völgye Akciócsoport Nonprofit Kft.
kérelmével kapcsolatban fenntartja a 28/2012. (III.22.) sz.
képviselő-testületi határozatban hozott döntést.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy
Hivatalán keresztül a szükséges intézkedést tegye meg.

Határidő: értelem szerint
Felelős:  Simon István Tamás polgármester

2.) Kulich Gyula Művelődési Ház pályázati felhívása pályázat
benyújtása

A napirendi pont előadója: Hidvégi Julianna, a Művelődési Ház vezetője

Írásos előterjesztés mellékelve.

Hidvégi Julianna, a Művelődési Ház vezetője: A jelenlegi pályázati
program a TÁMOP-3.2.11.-es és ennek a folytatása lenne a TÁMOP-3.2.13.-as,
amivel szakköröket, vetélkedőket, témanapokat, témaheteket, táborokat
tudnánk megvalósítani, illetve a szakembereknek a bérét és anyagköltségét
biztosíthatnánk. Ezzel a partnereink is jól járnak, jelen esetben a köröstarcsai
iskola, a köröstarcsai óvoda, a Békéscsabai Kézműves Szakiskola, a Dobozi
Általános Iskola, a Dobozi Mesekert Óvoda, és a Békéscsabai Evangélikus
Gimnázium. A támogatás vissza nem térítendő, mértéke 100%-os, tehát nem
kell hozzá önerő és úgy tűnik, hogy a likviditás most már nem olyan akadozó,
mint a TÁMOP 3.2.3.-nál volt. Gyakorlottabbak is vagyunk, valamint tudjuk azt
is, hogy nagy munkával jár. Ez úton szeretnénk megköszönni az
Önkormányzatnak, hogy ameddig tudta, finanszírozta táborainkat, de
szerencsére ebből a pályázati pénzből meg tudjuk valósítani táborainkat ahogy
maximálisan lehet. Szeretnénk pályázni, most kötődnek a pályázati
szerződések. Öt partnerrel 10.000.000,- Ft a pályázati összeg, hat partnerrel
25.000.000,-Ft-ot lehet igénybe venni. Így nem kell fillérekre visszaszámolni,
nem kell spórolni az anyagköltségen, mint az előző pályázatnál. Ehhez kérném
a Képviselő-testület támogatását.

Simon István Tamás polgármester: Én személy szerint támogatom a
pályázat benyújtását. Azt gondolom, hogy a szakköröknek mindenféleképpen
nagy előnye van. Egyet szeretnék kiemelni, amiről talán nem volt szó, hogy a
szakemberek, akik ezeket a szakköröket tartják külön díjazásban részesülnek.
Úgy gondolom, hogy ez nagy érték, mert ezek a szakemberek ilyen módon
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egyfajta munkalehetőséghez jutnak a szakmájukon belül, amelynek e nélkül
a pályázati lehetőség nélkül gyakorlatilag nulla. Erről lehet, hogy nem
szoktunk beszélni, de én ezt támogatandó értéknek tartom.

Bondár Lajos képviselő: Hogyan oszlik szét ez a támogatási összeg? Mi
történik akkor, ha teszem azt két általános iskola kiválik ebből a
pályázatból,mert nem tudja teljesíteni a pályázat feltételeként megszabott
szakkört vagy versenyt lebonyolítani?

Hidvégi Julianna Intézményvezető: Csak olyan programokat, tevékenységi
formákat vállalunk, amelyeket minden fenntartó vállalni tud. Tehát ha a
Kormányhivatalhoz kerül a két általános iskola, akkor is meg tudja valósítani a
kiírt feltételeket, mert az iskola pedagógiai programja tartalmazza,
megköveteli a szakkörök létesítését. Tehát a megtartása nem okoz problémát,
mert annyira könnyíti a fenntartási kötelezettséget a pályázat kiírója. Az
általános iskolának sok szakköre van, de csak egyet kell fenntartania a
pályázati pénzből. Ha nagyon bonyolulttá tették volna a pályázást, akkor a
köröstarcsai óvoda - ami a legkisebb intézmény a hatból - nem is vállalta
volna a részvételt, de így tudják, hogy elég egy rajzverseny a pályázati feltétel
teljesítéséhez. Valamint azt is engedélyezik, ha valamelyik partner megszűnik,
akkor a fenntartást egy másik intézménnyel is megoldhatjuk. Köszönöm
szépen a kérdést.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

46/2012.(IV.19.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
A TÁMOP-3.2.13-12/1 kódszámú pályázat benyújtását és az
abban vállalt tevékenységek megvalósítását elviekben
támogatja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy
A pályázat benyújtásához szükséges nyilatkozatot írja alá.

Határidő: értelem szerint
Felelős:  Simon István Tamás polgármester

IX. Kérdések, Interpellációk.

Mivel több tárgy nem volt a polgármester megköszönte a hozzászólásokat,
javaslatokat és a nyílt ülést 15,00 órakor bezárta.

k.m.f.t.
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Hrabovszkiné Dandé Szidónia Simon István Tamás
jegyző polgármester


